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Agenda 
 

20.00 

Opening Installatie TVZ & SNC  

Vaststellen agenda & notulen vorige AAV  

Mededelingen  

 

20:05 

Bestuursverantwoording  

 

20:20 

Verkiezingsblok 

 

20:45 

Pauze 

 

21:00 

Verkiezingsuitslag 

 

21:10 

Bestuur 22’23 aan het woord 

 

21.25 

Afscheid bestuur Sluis I 

 

21:40 

Afsluiting 

 

21:50 

Borrel 
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Mededelingen 
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Bestuursverantwoording 
Voorzitter 

Secretaris 

Penningmeester 

Bestuurslid Politiek 

Bestuurslid Profilering 

Bestuurslid Intern 
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Verkiezingsblok 
 

Floris van der Valk | kandidaat Voorzitter 
 

Voornaam Floris 

Tussenvoegsel van der 

Achternaam Valk 

Opleiding/baan Student Rechten UvA 

Beoogde functie Voorzitter 

Beoogde periode 1 jaar 

Lid van de JD sinds 18/03/2021 

(Eerdere) functies binnen de JD 

Lid van de politieke commissie  

(Eerdere) functies buiten de JD 
Vrijwilliger bij Stichting Rechtswinkel Amsterdam en daar voorzitter van de sectie 
bestuursrecht. 
Deelnemer aan de masterclass D66 Amsterdam.   

  

Lid van politieke organisaties 
Jonge Democraten 
D66  
Lid van maatschappelijke organisaties 
n.v.t.   

Motivatie (maximaal 300 woorden) 

Beste Jonge Democraten,  
 
Met veel enthousiasme stel ik mij kandidaat als Voorzitter. Sinds ik in maart 2021 lid 
ben geworden van de Jonge Democraten, ben ik tot de conclusie gekomen dat ik hier 
niet meer weg wil. Er lopen hier zoveel leuke, politiek geëngageerde jongeren rond 
dat elke activiteit een hoogtepunt van mijn week is. Ik draag graag mijn steentje bij 
om deze vereniging nog leuker te maken.  
 
De afgelopen coronaperiode heeft de JD flinke klappen gekregen waarvan ik er twee 
als belangrijkst ervaar. Zowel de aanwas van de nieuwe leden als de opkomst van 
oudgedienden is flink afgenomen. Als afdelingsbestuur is het onze taak hier 
verandering in te brengen. Ten eerste wil ik als voorzitter ervoor zorgen dat de 
verschillende activiteiten ruim van tevoren op de afdelingsagenda worden geplaatst. 
Zo wordt rekening gehouden met de drukke agenda’s van vele JD’ers en zijn meer 
leden in staat de JD-activiteiten bij te wonen. Daarop voortbordurend zal ik de vaste 
borrelavond op de laatste vrijdag van de maand terugbrengen zodat wij met alle 
JD’ers de maand goed kunnen afsluiten.  
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Verder wil ik inzetten op het aantrekken van nieuwe leden en hen activeren binnen 
de vereniging. Daarom zal ik als voorzitter makkelijk benaderbaar zijn en nieuwe 
leden proberen wegwijs te maken binnen de vereniging. Daarnaast zie ik het als mijn 
taak om nieuwe leden ook met elkaar in contact te brengen zodat zij gezamenlijk de 
activiteiten kunnen bijwonen.   
 
Op de afgelopen AAV ben ik vol trots door jullie verkozen als bestuurslid politiek. De 
verkiezingsbeloften die ik gedurende die afdelingsvergadering heb gedaan blijven 
natuurlijk staan. Ik hoop dat jullie nogmaals jullie vertrouwen in mij kunnen 
uitspreken zodat ik, samen met ons geweldige afdelingsbestuur, kan zorgen voor een 
open, actieve en bovenal gezellige vereniging.   
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Nadia Zreik |Kandidaat Penningmeester 
 

 

 

 

 

 

 

 

Voornaam Nadia 

Tussenvoegsel   

Achternaam Zreik 

Opleiding/baan Aviation Operations - HvA 

Beoogde functie Penningmeester 

Beoogde periode 2022-2023 

Lid van de JD sinds Maart 2021 

(Eerdere) functies binnen de JD 

Activiteitencommissielid.  Afdelingssecretaris.                                                                                                       

(Eerdere) functies buiten de JD 

N.v.t. 

Lid van politieke organisaties 

JD & D66 

Lid van maatschappelijke organisaties 

N.v.t. 

Motivatie (maximaal 300 woorden) 

Beste JDA’ers, 
 
Dankzij jullie heb ik het afgelopen jaar veel kunnen leren en ontwikkelen. 
Secretaris zijn is veel verantwoordelijkheden dragen. Weten wat er allemaal speelt 
en de leden op de hoogte houden van alle activiteiten. Het was niet makkelijk in 
het begin, maar gaande weg heb ik mijn draai kunnen vinden, mede door mijn 
bestuursgenoten en die wil ik graag bedanken.  
 
Het jaar is best snel voorbijgegaan. Het was een jaar vol onzekerheden, door de 
lockdown konden we in het begin niet veel fysieke activiteiten organiseren, aantal 
aanwezigen tijdens de activiteiten daalden ook over het hele land. Nu dat het jaar 
voorbij is, merk ik dat ik toch nog een jaar langer wil doorgaan, het is namelijk nog 
niet het moment om afscheid te nemen :). Ik wil heel graag nog het nieuwe 
bestuur ondersteunen met de financiën van de afdeling en andere zaken. 
 
Ik zie jullie allemaal graag op de AAV. 
 
Met vrijzinnige groet, 
 
Nadia Zreik 
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Bestuur 22’23 aan het woord 
 

Afscheid bestuur Sluis I 
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